

**OPENBARE BESLUITENLIJST
PRESIDIUM
9 SEPTEMBER 2025**

Locatie: Stuurhut

Aanwezig: Jaco Brand, René Zonnebeld, Herman Verweij, Arco Strop, Jacco Schook, Jako Sterrenburg, Jan Willem Boersma (voorzitter), Ingrid de Gruijter (griffier)

OPENING

1 Opening, vaststellen agenda, mededelingen voorzitter

De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. De voorzitter meldt de stand van zaken en opvolging naar aanleiding van eerdere incidenten. In het volgende presidium wordt het DirectieTeam uitgenodigd voor een nadere kennismaking (voorstellen, wat speelt er in de verschillende domeinen etc.)

2 Vaststellen verslag presidium 20 mei 2025

De voorzitter meldt naar aanleiding van de rondvraag dat Publiekszaken bezig is met een memo over de verkiezingsborden, deze komt in het volgende presidium terug. Verzoek vanuit het presidium om actief geïnformeerd te worden over de Omgevingstafel. Wat is de stand van zaken? Besluitenlijst van 20 mei wordt vastgesteld.

KOMENDE RAADSRONDE

3 Evaluatie vergaderingen en bijeenkomsten

BIO Veiligheid 10 juni: goede, inhoudelijke bijeenkomst.
BIO toelichting renovatie brug voorafgaand aan de raad van 24 juni: verwachting was dat er een bredere duiding zou zijn van de renovatie, het ging nu alleen over het technische gebouwtje onder aan de brug. Dit betrof een ingelast agendapunt dat snel moest worden behandeld. Aandachtspunt voor BIO's is om goed af te stemmen met (externe) sprekers om aan te sluiten bij de verwachtingen.
Werkbijeenkomst technische duiding PPN 26 juni: goed voorbereide bijeenkomst.
Gemeenteraad 1 en 8 juli: complimenten vanuit het presidium voor het proces in aanloop naar de behandeling van de PPN. Maatschappelijke organisaties zijn goed meegenomen. Het initiatief om tot 'verzamel' amendement te komen werd zeer gewaardeerd. Communicatie naar inwoners achteraf (wat is besproken en besloten) was goed. Fracties waren opgeroepen om met initiatieven te komen, het presidium had het idee dat het college hier weinig ruimte voor gaf. De financiële informatie wijzigde tussentijds, dat vertroebelde enigszins het gesprek. Het was niet unaniem duidelijk of er nu wel/geen besluit werd genomen over Participand. Richting einde vergadering werd er geschorst om daarover af te stemmen, dat maakte het proces van de raadsvergadering wat rommelig. Meer regie/coördinatie op het dossier was wenselijk geweest.

4 Voorraadagenda

Raadsvoorstel Onttrekking wegdeel uit de openbaarheid de Kreeken ontbreekt bij de stukken

(raadsronde september).

Volgens RIB zou in september het raadsvoorstel verklaring van geen bedenkingen over de flexwoningen geagendeerd worden.

Griffie zoekt voortgang uit.

Procedure opmerking: beantwoording vragen in commissieverband wordt soms afgedaan via het weekbericht naar de raadsleden maar dan is de beantwoording niet zichtbaar voor inwoners. Zou dan niet gekozen moeten worden voor beantwoording via een memo? Griffie neemt dit op met de bestuursadviseur die bezig is met de besluitvormingsprocessen.

5 Doorlopende lijst moties en toezeggingen

Ter kennisname

6 Aanstaande vergaderingen en bijeenkomsten

Commissie Bestuur en Samenleving 23 september:

Op de agenda ontbreekt de RIB Ruimtelijke strategie. Deze wordt per mail rondgestuurd om te beoordelen waar de RIB behandeld gaat worden. De brief zou betrokken kunnen worden bij agendapunt 4, uitvoeringsprogramma 2025 en jaarverslag 2024 Groeiagenda Drechtsteden.

Bij agendapunt 6, 8e wijziging GR DG&J wordt vermeld dat het presidium adviseert dit stuk als hamerstuk door te geleiden naar de raad.

7 Actualisatie stukken rechtmatigheidsverklaring: bij dit voorstel wordt een behandeladvies van de Auditcommissie gevoegd (volgt nog).

8 RIB Hoe verder met plan gebruikerscollectief Het ParticiPand: Presidium vraagt zich af of dit geen raadsvoorstel zou moeten zijn. Besluit is nu onderdeel van de begroting maar zou dit plan niet separaat behandeld moeten worden? Graag ook de stukken die al beschikbaar waren vóór de zomer betrekken bij het dossier. Presidium wacht een procesvoorstel af van het college.

Toevoegen als bespreekstuk punt 9 RIB Buurkracht (verzoek PvdA).

Over punt 10, schriftelijke vragen PvdA over DG&J volgen technische vragen.

18 RIB Voorbereiding jaarwisseling 2025-2026 blijft ingekomen stuk, maar er is ruimte voor een kort statement.

Toegevoegd stuk op de presidiumagenda, Zienswijze beleidsplan Veiligheidsregio gaat door naar de volgende raadsronde (raad 4 november).

Jan Mark ten Hove is voorzitter van de commissie.

Commissie Grondgebied 23 september:

4 Wijzigingsbesluit Hoofdstuk 11 GVVP: Arco Strop is teleurgesteld over het herziene stuk. Gemist wordt een onderbouwing OV en effecten. Naar aanleiding van de al gevoerde discussie in commissieverband was de verwachting dat de portefeuillehouder een rondje langs de fracties zou maken om input op te halen. Er mist een was/wordt lijst. Bijlage 1 is heel algemeen (stadion/meubelboulevard), niet specifiek voor Alblasserdam.

Kan er een aanvulling komen op het stuk met een reflectie op de commissiebehandeling van 3 juni jl. en een aanvulling op bijlage 9 (was/wordt)?

Bij punt 5 (vaststelling wijziging Omgevingsplan gemeente Alblasserdam thema Bodemkwaliteit) en punt 6 Verordening Uitvoering en Handhaving komt de vermelding dat het presidium adviseert het stuk als hamerstuk door te geleiden naar de raad. Dit geldt ook voor 8 (herstelbesluit Bestemmingsplan Zuidelijk Havengebied), tenzij een fractie het na overleg toch wil bespreken.

7 Lift Nedersassen: het presidium mist de financiële consequenties in het voorstel. Wat is er tot nu toe uitgegeven, waar staan we en wat betekent het als het project nu stopt? Graag aanvullen.

10 Voorstel Ruigenhil: er is een brief van een bewoner naar de fracties gestuurd, griffie zoekt uit of deze brief betrokken dient te worden bij de behandeling van het stuk en het college wordt gevraagd om een duiding van deze brief. De financiële bijlage die benoemd wordt in het voorstel ontbreekt bij de stukken. Graag toevoegen. Arco Strop wil graag uitleg over de alinea onder de kop 'Reflectie'.

Gaat het voorstel over het smaldeel van het gebied of over het geheel? Wordt er uitgegaan van de wvg of niet? Wat betekent dit voor het budget? Graag meer duiding hierover.

15 RIB Buitendijks griend kort bespreken. Verzoek is om de naam van de RIB aan te passen. 'Voorstel voorstel Buitendijks griend - raadsinformatiebrief' is verwarrend; voor de raad betreft het een RIB.

Op verzoek Jako Sterrenburg worden 11 en 12 (RIB aanpak moestuinen en rib Milieuw en Duurzaamheid) bespreekstuk. Deze stukken dienen aan het eind in beslotenheid te worden behandeld.

16 Voortgang Zuidelijk Havengebied: Arco Strop geeft aan dat hier een relatie is met het te bespreken stuk over parkeren. Dit is een complex onderwerp, is het mogelijk om een technische toelichting te krijgen over parkeernormen. Wat gebeurt er bijvoorbeeld met nieuwe initiatieven op het moment dat de parkeernormen wijzigen? Presidium heeft behoefte aan overleg met zowel de portefeuillehouder die gaat over parkeren als de portefeuillehouder bouwen/wonen. Is dit te organiseren tussen nu en en de volgende commissieronde?

20 RIB Bedrijventerrein Staalindustrieweg; de RIB zit niet bij de stukken. Wordt toegevoegd. Voorzitter: Remco de Boer.

Algemene opmerking stukken: graag aandacht voor de kwaliteit: taal/zinsopbouw/namen bestanden etc. Verder vindt het presidium het opvallend dat er meerdere stukken die gedateerd staan op maart, nu pas op de agenda komen. Hoe zit het met de doorlooptijd?

Doorlopende lijst ingekomen stukken:

2.6, brief bewoner over APV, verbod hobbykippen: college wordt verzocht om dit op te pakken, de huidige APV biedt hiervoor al mogelijkheid.

7 Verzoeken, uitnodigingen en overzicht lijst beeldvormende en informatieve bijeenkomsten

BIO Woonkracht10: nieuwe datum graag vóór bespreking PALT afspraken plannen.

BIO Buurkracht 14 oktober: eerst de behandeling van de RIB in de commissie van 23 september afwachten en dan zal bepaald worden of BIO nog wenselijk is.

BIO Brughuis: nagaan of deze mogelijk verplaatst kan worden van 30-10 naar 25-9.

Algemene vraag over Grondstoffen/Afval over het moment van besluitvorming (voor de verkiezingen)? Naar verwachting komt het stuk in de eerste raad van 2026.

ORGANISATORISCHE ZAKEN

8 Gemeenteraadsverkiezingen 2026

-Er wordt geen kraam gereserveerd voor de raad op de braderie van het Havenfestival.

-Er wordt geen uitslagenavond georganiseerd op de verkiezingsavond op 29 oktober (Tweede Kamer).

-Overdrachtsdocument oude/nieuwe raad: hier wordt een bijeenkomst voor georganiseerd.

-Communicatie: idee om filmpje te maken met kandidaten (zoals filmpje over bezuinigingen met raadsleden).

-Avond met ondernemers in januari: goed om deel te nemen, laat het wel een open, toegankelijke bijeenkomst zijn.

-Lijsttrekkersdebat en verkiezingsmarkt Makado staan fracties ook voor open.

9 Omgevingstafel

Presidium wil op korte termijn geïnformeerd worden over voortgang/stand van zaken.

10 Opiniërend: inzet van de kinderburgemeester

Presidium snapt de overwegingen van het college over de kinderburgemeester. Er zal een alternatief, samenhangend programma worden opgesteld. De opzet komt later terug in het presidium.

SLUITING

11 Rondvraag

Arco Strop: Naar aanleiding van bouw bedrijfsunits: Hoe gaat de gemeente om met nieuwe bouwaanvragen voor Vinkenwaard Noord, naar aanleiding van het onderzoek over 'verkleuring'. Wat betekent dit voor risico's etc.

Jaco Brand vraagt naar de toegankelijkheid van de Rederij voor de fracties (schuifdeuren dicht?). Griffie vraagt dit na.

Jako Sterrenburg vraagt naar aanleiding van berichtgeving over de verkoop van de Koninkrijkszaal van de Jehova's Getuigen of de gemeente hier een rol heeft/zou kunnen hebben aangezien er mogelijk 'iets zorggerelateerds'/huisartsenzorg in het pand komt.

Verzoek aan de voorzitter om bij de raad van 30 september iets te melden over de situatie van FN Steel.

Gevraagd wordt naar de stand van zaken rond het mogelijk schrappen van lijnen van de waterbus. De provincie had toegezegd om de raden te informeren over de voortgang, maar we moesten uit de krant vernemen dat het onderwerp geagendeerd staat bij de statenvergadering op woensdag 10 september. Wethouder Pardo zal als regionaal vertegenwoordiger inspreken bij deze vergadering.

Programma en opening Havenfestival wordt besproken. Er komt nog berichtgeving naar de raad.

12 Sluiting

De voorzitter bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.